
Inspreektekst Politieke avond 13 maart Procedure fietspad Oortjespad door Ko 
Droogers, voorzitter Dorpsplatform Kamerik 

 

Het Dorpsplatform Kamerik is in 2006 ingesteld door de gemeente om zich in te zetten 
voor het verbeteren en in stand houden van het woon- en leefklimaat. In onze dorpsvisie 
uit 2017 worden voor de veiligheid van de fietsers 2 fietsverbindingen genoemd, het 
fietspad naar Woerden en het fietspad langs het Oortjespad. Dat laatste fietspad was al 
een grote wens voor het Dorpsplatform voordat de Kanis gerenoveerd werd. We waren 
dan ook erg blij met de aanleg hiervan, die gekoppeld was aan de renovatie van de Kanis 
vanwege het vele vrachtverkeer voor de werkzaamheden. Het Dorpsplatform heeft toen 
ook gelijk aangegeven dat we het erg belangrijk vonden dat het geen tijdelijk, maar een 
blijvend fietspad zou worden. Het is een belangrijke verbinding vanuit Kamerik (en ook 
Woerden) naar het recreatiegebied Oortjespad. Er wordt veel gebruik van gemaakt door 
recreatieve fietsers om een mooie route te fietsen en het fungeert als fietsroute naar 
scholen. Met het stoppen van het vrachtverkeer voor de Kanis is het Oortjespad er zeker 
niet veiliger op geworden voor fietsers met een mooie rechte weg die ook gebruikt wordt 
door melkwagens en landbouwverkeer. 

We zijn er blij mee dat de gemeente eerder besloten heeft dat het een permanent 
fietspad moet blijven en dat een belangrijke waarborg hiervoor is dat de grond onder het 
fietspad eigendom van de gemeente wordt. We willen er dan ook bij uw raad op 
aandringen dat er alles aan gedaan wordt dat dit fietspad eigendom van de gemeente 
wordt. Er wordt nu een kostbare onteigeningsprocedure voorgesteld. Als dat nodig is 
moet dit wat ons betreft zo gebeuren. Wij willen u wel vragen om toch nog een keer met 
de grondeigenaar te praten, mogelijk met een bemiddelaar, voordat de stap naar de 
rechter wordt genomen. We kunnen ons haast niet voorstellen dat er in onderling overleg 
geen oplossing voor de overdracht van dit strookje grond gevonden kan worden, gezien 
het bedrag waar nu over gesproken wordt en het maatschappelijk belang. Hierbij speelt 
ook mee de onzekerheid van de uitkomst van de onteigeningsprocedure en de lange 
duur hiervan. 

Maar nogmaals: het belang van het duurzaam behouden van een veilig en aantrekkelijk 
fietspad staat bij ons voorop en wij hopen dat u positief besluit over het beschikbaar 
stellen van het benodigde budget hiervoor. 


